
   
 

Notat 
Løbende renoveringsudgifter på udendørs idrætsanlæg i Slagelse Kommune 

 
 
Notatet har til hensigt at understøtte skemaet for overblik over de løbende renoveringsudgifter på kunst- og 
atletikområdet. Skemaet viser de udgifter der forventes fra 2022 til 2026. 
Skemaet indeholder de løbende renoveringsudgifter som der er behov for, for at kunne opretholde det 
nuværende funktionsniveauet, til glæde for brugerne. De løbende renoveringsudgifter er ikke finansieret.  
 
Vurderingen af anlæg 
Vurderingen af status på kunstgræsbanerne er udført sammen med entreprenørservice, som har uddannet 
personale til dette.  
Vurderingen af status på atletikanlæg er udført sammen med entreprenørservice og eksterne.  
 
Finansiering 
Det fremgår af skemaet, at vi i Slagelse Kommune har mange kunstgræsbaner og 2 atletikstadions. 

Det er en efterspørgsel hos brugerne om både kvalitetsanlæg og flere anlæg. Det seneste anlæg der 

blev etableret, var en ny kunstgræsbane med nyt LED lysanlæg ved B73. 

Ifm. etablering af anlægget blev driftsudgiften ikke finansieret, hvilket betyder at rammen for drift af 

samtlige grønne baner, kunstgræsbaner, atletikstadions og lysanlæg er underfinansieret. 

 

Der er derfor behov for at tage stillingen til en finansiering af dette eller tage den afledte konsekvens, 

som er at lukke nogle anlæg, hvilket anbefales frem for en nedjustering af samtlige anlæg, hvilket vil 

have en konsekvens på rammerne for aktivitet i hele Slagelse Kommune. 

 

Der gøres opmærksom på, at der allerede er flere renoveringsudgifter som er nært foreliggende, med 

Slagelse atletikstadion og kunst SBI 1 som de mest presserende, men også flere kunstgræsbaner i 

overslagsårene, med 4 anlæg i 2024, 1 anlæg i 2025 og 1 anlæg i 2026. 

 


